
De SGP fractie wil graag het ingekomen stuk “Raadsinformatiebrief wijziging 
inkoopstrategie doelgroepenvervoer” agenderen voor de commissievergadering 
in mei. 
Onze motivatie is als volgt:
Hoewel de motivering in de brief een enkel technische aanbesteding lijkt, gaat 
het voor bijvoorbeeld voor ouders, waarvan de kinderen het speciaal onderwijs 
bezoeken, om hun kostbaarste bezit, namelijk de kinderen.  Als SGP willen we 
graag het gesprek voeren met de wethouder (en de andere fracties) over hoe het
belang van de kinderen en andere deelnemers voorop staat, bij de beslissingen 
die genomen moeten worden. 
De SGP-fractie wil graag alle belanghebbenden bij doelgroepenvervoer de 
gelegenheid bieden zich in te lezen, eventueel in te spreken en daarom dit punt 
wil agenderen. Het gaat hier over mensen in kwetsbare omstandigheden en daar 
moeten we als overheid een schild voor zijn. 
De regio wil het leerlingenvervoer zelf gaan aanbesteden. We beseffen dat het 
vervoer een landelijk probleem is, mede door personeelstekort, maar we moeten 
er alles aan doen dit goed te regelen. 
Wij spreken ouders die zich afvragen wat deze nieuwe aanbesteding betekent 
voor de continuïteit van het leerlingenvervoer komend cursusjaar en daarna. 
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